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NOTULEN 
 
Vergadering : Gecombineerd overleg Begeleidingscommissie en omwonenden Ecopark De Wierde 
Locatie : Heerenveen 
Datum : 29 maart 2021 
Aanwezigen : Direct omwonende agrariërs    De heer
  Omwonende    Mevrouw 
 FUMO    Mevrouw
  Plaatselijk Belang Haskerdijken en Nieuwebrug Mevrouw 
  Plaatselijk Belang Vegelinsoord    Mevrouw 
  Dorpsbelang Oudehaske    De heer 
 Gemeente Heerenveen, wijkmanager  Mevrouw
 Gemeente De Fryske Marren, dorpencoördinator  Mevrouw
 Omrin    De heer 
 Omrin    Mevrouw 
 Omrin    Mevrouw  (verslag) 
  
Afwezig : Omwonende    De heer
   
   
   
  
 
1. Opening en mededelingen 
Mevrouw heet iedereen welkom en opent de vergadering. Het is deze keer een digitale 
vergadering via Microsoft Teams in verband met Corona. De vergadering wordt gehouden aan de hand 
van een PowerPoint presentatie die alle aanwezigen in hun scherm kunnen zien. Er wordt een kort 
voorstelrondje gehouden omdat er een aantal nieuwe gezichten aanwezig zijn bij de vergadering.  
  
 
2. Ingekomen stukken 
Klachtenoverzicht  
Tot op heden zijn er in 2021 nog geen klachten binnengekomen. 
Het bijgevoegde overzicht bestaat uit zes klachten die in 2020 binnen zijn gekomen bij Omrin.   
De klachten worden door mevrouw toegelicht. 
 
Naar aanleiding van geluidsklachten is er een actieplan geluid opgesteld. Omrin heeft een 
geluidsbureau opdracht gegeven om diverse mogelijke oorzaken te onderzoeken. In onderstaand 
schema worden de uitkomsten van het onderzoek weergegeven.  
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Blower waterzuivering – De blowers van de waterzuivering zorgden voor een hoorbare monotone 
bromtoon in de omgeving. Momenteel zijn er huurblowers geïnstalleerd en in week 22 worden er 
nieuwe blowers geïnstalleerd die voor geluidsreductie zorgen. 
Mevrouw geeft aan dat het de laatste weken al rustiger is geworden qua geluid. De 
huurblowers zijn hier dus de oorzaak van vertelt mevrouw .  
 
Containers – Het laten klappen van de achterkleppen van containers bij het legen van de 
huisvuilvrachtwagens op het bordes zorgt ook voor geluidsoverlast in de omgeving. Mevrouw 

legt uit dat het oplossen van deze geluidsoverlast vooral te maken heeft met opvoeden 
van collega’s en bewustwording creëren. Middels een stoplicht wat rood is bij geluidsovertredingen 
hoopt Omrin chauffeurs bewust te maken van hun gedrag (vergelijk het met het stoplicht wat in 
woonwijken wordt gebruikt voor te snel rijden). 
Mevrouw zegt dat er zaterdagavond 27 maart rond 23.30 uur weer sprake was van harde 
klappende containers.   
De heer merkt op dat hij nu ongeveer 4 jaar aanwezig is bij deze vergaderingen en deze 
klacht komt telkens weer voorbij.  
Mevrouw voegt nog toe dat ze de manier waarop Omrin met de klachten omgaat wel heel 
goed vindt en dat ze er blij mee is hoe het altijd opgepakt wordt.  
 
Zonnepark – Mevrouw vraagt om welke zonnepanelen het gaat die in de tabel worden 
genoemd. Mevrouw  legt uit  dat gekeken is of het zonnepark van
eventueel voor geluidsoverlast zorgt. Dat de panelen voor reflectie van geluid zorgen en dat voor de 
omgeving meer geluiden van Ecopark De Wierde hoorbaar zouden zijn. Dit blijkt niet het geval te 
zijn.  
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Uitgevoerde controles en ontvangen bedrijfsmeldingen en klachten Ecopark De Wierde, 2e en 3e 
kwartaal 2020 
Er zijn geen vragen over de overzichten. 
 
3. Verslag vorige vergadering 
Gecombineerd overleg Begeleidingscommissie en omwonenden, 7 maart 2019 
Naar aanleiding van: 
Mevrouw vraagt of Veilig Verkeer Nederland nog een terugkoppeling heeft gedaan met 
betrekking tot het kruispunt op De Dolten.  
Bij mevrouw is terugkoppeling van VVN niet bekend. Het is een normaal 
voorrangskruispunt en nu alle weggebruikers er aan gewend zijn, lijkt het kruispunt ook niet meer 
voor verkeersproblemen te zorgen.    
 
4. Ontwikkelingen Ecopark De Wierde 
 
Wijzigingen terrein Ecopark De Wierde 
Aan de hand van onderstaande tekening geeft mevrouw een toelichting op de 
terreinindeling van Ecopark De Wierde. Op het terrein zijn een aantal wijzigingen doorgevoerd in het 
afgelopen jaar.  
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Er wordt gewerkt aan een nieuwe revisievergunning voor Ecopark De Wierde. De belangrijkste 
wijzigingen die hierin meegenomen worden zijn: ontwikkelen van 4 hectare ten oosten van Ecopark 
De Wierde en het verhogen van de stortplaats met 5 meter.  
 
Ontwikkelen 4 hectare ten oosten van Ecopark De Wierde 
De te ontwikkelen driehoek (4 hectare) wordt geschikt gemaakt voor: opslag van grondachtige 
stromen, containers en balen.  
Mevrouw vraagt of er rekening mee gehouden kan worden dat er niet teveel felle verlichting 
wordt geplaatst op de driehoek. Mevrouw voegt daar aan toe dat de verlichting in ieder 
geval dan naar de binnenkant van het terrein moet worden gericht en niet naar buiten. Mevrouw 

zegt toe dat hier rekening mee gehouden wordt.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verhogen van de stortplaats met 5 meter 
Om zoveel mogelijk vierkante meters grondoppervlak beschikbaar te houden vraagt Omrin verhoging 
van het stort met 5 meter aan in de vergunningaanvraag, de stortcapaciteit in m3 blijft gelijk aan de 
reeds vergunde situatie. Om inzicht te krijgen wat de impact hiervan is, heeft een gespecialiseerd 
bureau een visualisatie gemaakt.    
Aan de hand van de getoonde foto’s vraagt mevrouw hoe de foto’s gemaakt zijn. Haar 
indruk is dat de foto’s niet werkelijkheidsgetrouw zijn. De heer vraagt het bureau om foto’s die 
wat meer ingezoomd zijn.  
Mevrouw  vraagt om ook eens vanaf de kant te kijken waar zij woont. De stortplaats komt 
met een verhoging van 5 meter wel heel dichtbij volgens haar.  
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Standpunt visualisatie vanaf de Welleweg. 
 
Huishoudelijk afval Groningen 
Mevrouw vertelt dat Omrin vanaf volgend jaar het huishoudelijk afval van de stad 
Groningen ook gaat verwerken. Door slimme logistieke planning en verschuiving van tonnen gaat dit 
niet zorgen voor meer verkeersbewegingen op Ecopark De Wierde.  
 
Sloop boerderij De Dolten 6 
Waarschijnlijk wordt de boerderij op De Dolten 6 in het najaar van 2021 gesloopt. Het hangt er nog 
even vanaf of de kerkuil dit voorjaar gaat nestelen in de boerderij. Dit wordt door een ecoloog in de 
gaten gehouden. Als de kerkuil niet gaat nestelen wordt de sloop misschien eerder gedaan. Voor de 
boerderij komt een faunatoren in de plaats. De toren biedt o.a. gelegenheid aan de kerkuil en 
vleermuizen om te nestelen. 
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Ontwerp faunatoren      Ligging faunatoren op perceel De Dolten 6 

 
 
 
De heer  vraagt of Omrin nog andere plannen heeft in de nabije toekomst. Is er bijvoorbeeld 
nog sprake van zonnepanelen ten noorden van Ecopark De Wierde? Mevrouw zegt dat 
hier geen sprake van is. Het is niet helemaal van de baan maar het plan ligt in de ijskast. Er zijn 
onlangs nieuwe pachtcontracten gesloten met de pachters van het land wat eventueel voor 
zonnepanelen gebruikt zou kunnen worden. 
 
Mevrouw vraagt naar de ecologische zone ten noorden van Ecopark De Wierde. 
Mevrouw van Opzeeland zegt dat dit de bestaande groenstrook is. Mevrouw geeft aan 
dat zij vanuit haar huis wel graag meer bomen zou willen zien in plaats van stortplaats en fabriek.  
 
 
5. Rondvraag 
Mevrouw vraagt zich af of er rekening met de ijsvogeltjes gehouden is nu er zoveel 
bomen zijn gekapt ten oosten van Ecopark De Wierde. Hier werd toch speciaal iets voor gedaan? 
Mevrouw vertelt dat dit goed in de gaten wordt gehouden door een Omrin collega die 
in zijn vrije tijd vrijwilligerswerk doet voor de vogelwacht. De ijsvogeltjes zijn meer aanwezig in de 
groenstrook ten noorden van Ecopark De Wierde.  
Mevrouw  merkt op dat er her en der opslag is van plastic. Bij Joure is hier onder 
andere sprake van. Mevrouw zegt dat dit opslag is van kunststoffen afkomstig van 
Morssinkhof. Inmiddels heeft Omrin wel begrepen dat Morssinkhof afzet heeft voor de kunststoffen 
dus dan zullen de balen binnenkort wel opgeruimd worden.  
Mevrouw vraagt of de nieuwe Dano trommel nog voor extra geluid gaat zorgen. 
Mevrouw vertelt dat de Dano trommel nog niet in gebruik is genomen. De verwachting 
is dat dit in mei 2021 gaat plaatsvinden. Bij het ontwerp is rekening gehouden met geluid, de 
verwachting is dat het geen extra geluid met zich meebrengt.  
 
De heer vraagt of Omrin de platte daken van de verschillende gebouwen op Ecopark De 
Wierde ook gaat gebruiken voor zonnepanelen.  
Mevrouw vertelt dat Omrin hier zeker wel naar heeft gekeken maar dat de 
verzekeringsmaatschappij dan geen verzekering meer wil afgeven voor de gebouwen.  
 
Mevrouw zegt dat er in de weekenden vaker auto’s op de stort rijden. Ze zien dan 
autolampen schijnen. Mevrouw kan het niet meteen plaatsen. Voorop staat dat er dan 
geen vrachtwagens komen om te storten materialen te brengen. Het enige wat het zou kunnen zijn is 
de ploegleider die een controlerondje maakt.  
 
De heer vraagt naar de status van de verhoging van het stort met 5 meter.    
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Er moet eerst nog een MER-beoordeling aangevraagd worden en daarna kan de revisievergunning 
aangevraagd worden. Het is geen kwestie van binnen een paar weken al een verhoging van de stort 
met 5 meter.  
De heer vraagt of de verhoging bestaat uit asbest. Mevrouw zegt dat ca. 10% 
van het stortaanbod van 2020 bestond uit asbest, de verhoging zal voornamelijk bestaan uit niet 
reinigbare grond en bagger.  
Na enige discussie wordt het volgende afgesproken: 

- Zodra er een kennisgeving in de krant komt van de vergunningaanvraag wordt er actief 
gecommuniceerd richting omwonenden. -> actie: Omrin 

- Mogelijkheden planschade onderzoeken. -> actie: FUMO 
 
De heer vindt de informatievoorziening van Omrin de laatste jaren niet goed. Dit heeft te 
maken met het feit dat er nog maar een keer per jaar een vergadering is.  
Mevrouw  zegt dat de vergadering dit een aantal jaren geleden besloten heeft. Wat 
haar betreft kan dit ook weer naar een andere frequentie.  
Er wordt afgesproken om twee keer per jaar een vergadering te houden: omstreeks maart/april en 
september/oktober. Mevrouw stelt voor dit dan voortaan via Microsoft Teams te doen. 
 
6. Sluiting 
Rond 17.30 uur sluit mevrouw de vergadering. 


